
 
  OBČINSKI SVET 

Bukovica 43, 5293 Volčja Draga 

 

Stran 1 od 34 

 

 

Številka: 00703-0001/2025-8 

Datum: 27. 1. 2025 
 
 

 

Z A P I S N I K 

15. seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko, 
 ki je bila v torek, 28. 1. 2025, ob 16.00 uri 

v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici. 
 

 
Sejo je sklical in vodil župan Občine Renče-Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16.00 uri. 
 
Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji. 

 
Na seji so prisotni: 
 

1. člani občinskega sveta in župan: Urban Martinuč, Andraž Furlan, Tanja Zorn Stepančič, 
Stanka Abramič, Alan Rijavec, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara, Marko Furlan, 
Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Benjamina Mikuž, Ava Rajh in Tarik Žigon. 
  
Opravičeno odsotni: Tamara Rusjan. 
 

2. Občinska uprava. 

 
Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost.  
V nadaljevanju da župan v obravnavo in potrditev zapisnik 14. redne seje. Odpre razpravo. 
 
Ava Rajh pohvali odgovore na vprašanja na temo dolgotrajne oskrbe. Prosi za dodatna 
pojasnila in dopolnitev odgovorov na vprašanja, ki jih je zastavila na prejšnji seji.  
 
Aleš Furlan predlaga popravek na strani 11., drugi odstavek, drugi stavek. 
 
Župan potrdi, da bo tiskarska napaka popravljena. 
Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 14. redne seje.  
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 13 
PROTI: 0 
 
 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  
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Zapisnik 14. redne seje je potrjen. 
 
 
K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda. 
 
Župan preide na obravnavo dnevnega reda v predlagani obliki.  
 

Potrditev zapisnika 14. redne seje z dne 17. 12. 2024 
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Soglasje k novi ceni storitve Pomoč družini na domu (poročevalka: Vladimira Gal 

Janeš, Višji svetovalec in Andreja Hladnik, vodja storitve Pomoč družini na domu), 
3. Imenovanje predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Zdravstveni dom Osnovno 

varstvo Nova Gorica  (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI), 
4. Imenovanje predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Zobozdravstveno varstvo Nova 

Gorica  (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI), 
5. Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2025 – druga obravnava 

(poročevalec: Tarik Žigon, župan), 
6. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2025 –  druga obravnava (poročevalec: 

Tarik Žigon, župan), 
7. Sklep o izstopu iz JZ za turizem Vipavska dolina in Nova Gorica (poročevalec in 

predlagatelj: Viktor Trojer, občinski svetnik), 
8. Sklep o potrditvi plačnega razreda direktorja JSMGG (poročevalka: Beti Čufer, 

direktorica OU),   
9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih priznanjih Občine Renče-

Vogrsko - skrajšani postopek (poročevalec in predlagatelj: Marko Švara, podžupan), 
10. Poročilo nadzornega odbora  o nadzorih v letu 2024 - seznanitev (poročevalec: Gregor 

Kobal, predsednik NO), 
11. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje, 
12. Vprašanja in pobude svetnikov, 
13. Razno. 

 
Župan pove, da bosta podana na glasovanje dva predloga za spremembo dnevnega reda. S 
predlogom svetnice Ave Rajh so svetniki že seznanjeni.  
Župan predlaga, da se 7. točko  premakne na novembrsko sejo. Z županoma občin 
soustanoviteljic zavoda je sklenjen dogovor o deležu financiranja. Projektni del bo financiran 
preko zahtevkov. Predlog temelji tudi na podlagi izvedene okrogle mize na temo turizma, ki je 
potekala 9. januarja na občini, zapisnik pa je priložen ostalemu gradivu za današnjo sejo.  
 
Ava Rajh obrazloži, da njen predlog za spremembo dnevnega reda in sprejetje novega sklepa 
temelji na tem, da je v pripravi predlog novega zakona, ki nalaga, da preidejo regijske razvojne 
agencije v last občin. S sprejetjem sklepa bi se izognili mahinacijam za izstop in nato ponoven 
vstop v RRA. 

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh   
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Viktor Trojer predlaga, da se ga v 3. točki dnevnega reda izloči kot poročevalca. Napove, da v 
pri tej točki ne bo ne glasoval niti sodeloval v debati.   
 
Župan potrdi, da bo predlog upoštevan, poročevalec 3. točke bo Andraž Furlan, ki je poročal 
tudi na seji KMVVI. 
 
Nedeljko Gregorič pove, da se s predlogom svetnice Ave Rajh strinja. Pozdravi tudi županov 
predlog. 
 
Župan da na glasovanje predlog svetnice Ave Rajh za razširitev dnevnega reda s točko o 
preklicu sklepa za izstop občine iz RRA, ki ga je Občinski svet sprejel na 14. seji. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 6 
PROTI: 8 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Predlog ni sprejet. 
 
 

Župan da na glasovanje svoj predlog za premik 7. točke dnevnega reda na sejo občinskega 
sveta, ki bo potekala ob koncu leta. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  
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Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Predlog je sprejet. 

 
 

Župan da na glasovanje potrditev dnevnega reda v predlagani obliki: 
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Soglasje k novi ceni storitve Pomoč družini na domu (poročevalka: Vladimira Gal 

Janeš, Višji svetovalec in Andreja Hladnik, vodja storitve Pomoč družini na domu), 
3. Imenovanje predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Zdravstveni dom Osnovno 

varstvo Nova Gorica (namestnik poročevalca: Andraž Furlan, član KMVVI), 
4. Imenovanje predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Zobozdravstveno varstvo 

Nova Gorica (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI), 
5. Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2025 – druga obravnava 

(poročevalec: Tarik Žigon, župan), 
6.    Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2025 – druga obravnava 

(poročevalec: 
Tarik Žigon, župan), 

7. Sklep o potrditvi plačnega razreda direktorja JSMGG (poročevalka: Beti Čufer, 
direktorica OU), 

8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih priznanjih Občine Renče-
Vogrsko - skrajšani postopek (poročevalec in predlagatelj: Marko Švara, podžupan), 

9.    Poročilo nadzornega odbora o nadzorih v letu 2024 - seznanitev (poročevalec: 
Gregor Kobal, predsednik NO), 

10.  Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje, 
11. Vprašanja in pobude svetnikov, 
12. Razno. 

 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 9 
PROTI: 3 

 
 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan  X 

Aleš Furlan  X 

Nedeljko Gregorič  X 

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh X  

Dnevni red je sprejet. 
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K 2) Soglasje k novi ceni storitve Pomoč družini na domu (poročevalka: Vladimira Gal 
Janeš, Višji svetovalec in Andreja Hladnik, vodja storitve Pomoč družini na domu). 
 
Župan preide na drugo točko dnevnega reda, ki obravnava Soglasje k novi ceni storitve Pomoč 
družini na domu. Besedo preda poročevalki Vladimiri Gal Janeš in Andreji Hladnik, vodji 
storitve Pomoč družini na domu. 
 
Vladimira Gal Janeš pojasni, da je posledica spremembe cene dvig plač v javnem sektorju. 
Izvajalec storitve je podal predlog, da se cena zaračuna na 5 oskrbovalk – torej 0,5 zaposlitve 
več, kot je trenutno sprejeto. Odbor za družbene dejavnosti je predlagal, da se na dodatno 
zaposlitev počaka, ko bo več znanega glede uveljavitve Zakona o dolgotrajni oskrbi. 
 
Andreja Hladnik pojasni, da se storitev izvaja vse dni v letu. Oskrbovanci potrebujejo dostavo 
kosil, pomoč pri osnovnih vsakodnevnih opravilih. Opozori na težavo z vozili, ker imajo samo 
eno službeno vozilo, uslužbenke razvažajo kosila s svojimi osebnimi avtomobili. Izpostavi 
potrebo po dodatnih zaposlitvah, saj se soočajo s kadrovsko stisko, sploh ob nastopu bolniških 
odsotnosti in dopustov. 
 
Župan pove, da je predlog cene obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku, Marku Švari.  
 
Marko Švara pove, da je ODD obravnaval predloga za 5 in za 4,5 zaposlitve. Povečanje 
zaposlitve bi za občino predstavljalo skoraj 8000 evrov več izdatkov, kar pa ni vključeno v 
predlog proračuna.  
ODD je sklenil, da bodo dodatne odločitve sprejete, ko bo več znanega o uveljavitvi Zakona o 
dolgotrajni oskrbi in o tem, kakšno breme bo zakon predstavljal za občino.  
ODD predlaga, da ostane zaposlitev ostane v obsegu 4,5, ekonomska cena pa 29,07 evrov 
na uro. 
 
Župan pove, da je predlog cene obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda 
besedo njegovemu predsedniku, Urbanu Martinuču. 
 
Urban Martinuč pove, da je OGP razmišljal podobno kot ODD in predlaga sprejetje sklepa, kot 
ga je podal ODD. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Nedeljko Gregorič vpraša, ali je število ljudi, ki potrebujejo tovrstno oskrbo porastu, v porastu.  

- Andreja Hladnik pove, da se število uporabnikov povprečno giba okrog 41 
oskrbovancev na mesec. 

 
Marko Švara doda, da so v proračunu predvidena sredstva za nakup vozila za izvajanje 
storitve.  

- Andreja Hladnik se zahvali.  
 

Župan da na glasovanje sklep o Soglasju k novi ceni storitve Pomoč družini na domu. 
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 14 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
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Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan 
 

 

Vinko Jarc     X   

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž     X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet.  
 
 
K 3) Imenovanje predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Zdravstveni dom Osnovno 
varstvo Nova Gorica  (poročevalec: Andraž Furlan, namestnik predsednika KMVVI). 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Imenovanje predstavnika 
ustanovitelja v svet zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica. Besedo preda 
namestniku predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Andražu 
Furlanu. 
 
Andraž Furlan pove, da sta na povabilo k oddaji kandidatur prispeli dve pravočasni in popolni 
vlogi, več glasov je prejel Dean Trojer Smrečnik.  
 
Župan odpre razpravo.  
 
Aleš Furlan pove, da je on podal predlog za imenovanje svetnice Benjamine Mikuž v svet 
zavoda. Meni, da drug predlog za imenovanje lahko predstavlja konflikt interesov in vpliva na 
pristranskost pri odločanju. Ob potrditvi imenovanja bi se moral pri več glasovanjih vzdržati.  
Predlaga, da občinska uprava še enkrat pošlje povabilo in ponovi postopek razpisa. 
 
Andraž Furlan pove, da bi lahko do podobnega konflikta interesov prišlo tudi, če bi bila 
izvoljena svetnica Benjamina Mikuž. 
 
Župan pove, da bo dal na glasovanje predlog sklepa, ki je bil podan v gradivu. V kolikor sklep 
ne bo izglasovan, bo potrebno ponoviti postopek imenovanja, kot je predlagal svetnik Aleš 
Furlan.  
 
Ava Rajh obrazloži glas proti in doda, da je podajanje predlogov za imenovanje popolnoma 

brezpredmetno, saj predlog ne bo nikoli podprt s strani koalicije.  

Župan da na glasovanje Sklep o imenovanju Deana Trojerja Smrečnika za predstavnika 

ustanovitelja v svet zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica. 

 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 7 
PROTI: 5 
 
 ZA PROTI 
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Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer   

Marko Švara X  

Marko Furlan  X 

Aleš Furlan  X 

Nedeljko Gregorič  X 

Borut Zorn  X 

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh  X 

Sklep je sprejet. 
 
 
K 4) Imenovanje predstavnika ustanovitelja v svet zavoda Zobozdravstveno varstvo 
Nova Gorica  (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI). 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Imenovanje predstavnika 
ustanovitelja v svet zavoda Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica. Besedo preda 
poročevalcu, Viktorju Trojerju, predsedniku KMVVI. 
 
Viktor Trojer povzame, da po pregledu treh predlogov za imenovanje komisija izglasovala 
predlog za imenovanje Tatjane Frelih v svet zavoda Zobozdravstveno varstvo. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ava Rajh pove, da se bo razprave in glasovanja vzdržala zaradi nasprotja interesov.  
 
Aleš Furlan predlaga, da se v nadalje pri imenovanjih upošteva strokovnost, ne pa politične 
volje.  
 
Viktor Trojer pojasni, da je dr. Tatjana Frelih strokovna, saj je predsedovala NIJZ-ju in 
opravljala številne strokovne funkcije. 
 
Aleš Furlan pojasni, da je želel samo izpostaviti prava načela za dobrobit občine.  
 
Župan na glasovanje sklep o Imenovanju predstavnika ustanovitelja v svet zavoda 
Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica.   
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 8 
PROTI: 4 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc X  
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Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan  X 

Aleš Furlan  X 

Nedeljko Gregorič  X 

Borut Zorn  X 

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh   

Sklep je sprejet. 
 
 
K 5) Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2025 – druga obravnava 
(poročevalec: Tarik Žigon, župan). 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o proračunu Občine 
Renče-Vogrsko za leto 2025 – druga obravnava. 
Spremembe med branjema so zabeležene v tretji koloni gradiva. Spremenjeni so prilivi pri 
projektu protipoplavnih ureditev, saj je občina prejela nakazilo v decembru. Na neuradnem 
srečanju je župan svetnikom že nudil dodatno razlago poračuna. 
Župan pove, da je predlog odloka o proračunu obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, 
zato preda besedo njenemu predsedniku, Urbanu Martinuču. 
 
Urban Martinuč potrdi, da se OGP strinja s predlogom proračuna, zato predlaga, da odlok 
potrdi tudi Občinski svet.  
 
Nedeljko Gregorič meni, da bi postopkovno morala biti izpeljana razprava šele po predstavitvi 
amandmajev. 
 
Župan pojasni, da bo potekala razprava po predstavitvah obravnav na odborih in nato dodatna 
razprava po vsakem predstavljenem amandmaju.  
 
Aleš Furlan izpostavi 97. člen Poslovnika.  
 
Župan pojasni, da se ta člen nanaša na odloke, ne pa na obravnavo proračuna. 
Župan pove, da je odlok obravnaval Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo njegovemu 
predsedniku. 
 
Vinko Jarc pove, da se je OOP na seji seznanil z odlokom, prejel ustrezno obrazložitev, zato 
predlaga sprejetje odloka v predlagani obliki. Med drugim OOP predlaga ogled večjih investicij 
na samem terenu. 
 
Župan pove, da je odlok obravnavala Statutarno pravna komisija, zato preda besedo njenemu 
predsedniku. 
 
Andraž Furlan povzame, da SPK potrjuje sprejemanje odloka v predlagani obliki. 
 
Župan preda besedo še Marku Švari, predsedniku Odbora za družbene dejavnosti. 
 
Marko Švara pri proračunu na področju družbenih dejavnosti izpostavi dve spremembi – 
sredstva namenjena za nakup vozila storitev pomoč na domu in več sredstev za glasbene 
večere. Predlaga sprejetje odloka v drugem branju. 
 
Župan odpre razpravo.  
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Nedeljko Gregorič pove, da se je udeležil neformalnih srečanj in podal več predlogov v dobrobit 
občanov in občine, s da predlogi niso bili upoštevani. Opozori da je proračun bistveno nižji, 
premalo ambiciozno naravnan in da so sredstva nesorazmerno razporejena med krajevnimi 
skupnostmi. Meni, da centru za starejše ni namenjenih dovolj sredstev in konkretnih vlaganj, 
čakanje na morebitne državne razpise pa podaljšuje izvedbo v nedogled. Proračun je 
osiromašen pri pridobivanju EU in državnih sredstev. Premalo financ je namenjenih 
gospodarstvu, občina postaja nezanimiva za vlaganja. Opozori, da velikih koncesij s strani iger 
na srečo ni in jih ne bo. Povzame, da bo glasoval proti.  

- Župan pojasni, da ga k odkupu določenih nepremičnin zavezuje sklep,  ki ga je sprejel 
občinski svet. Pove, da je pričakoval, da bo svetnik točno navedel, za katera zemljišča 
gre in da bo podan predlog za spremembo načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem.  

- Nedeljko Gregorič meni, da je sklep enako močen kot sklep, ki investitorju nalaga 
izvedbo projekta Lago, kjer pa ni bilo še nič narejenega. Meni, da si občina trenutno ne 
more privoščiti nakupa velikih nepremičnin.  

- Župan predlaga ustrezno oblikovanje sklepa, ki preklicuje nakup nepremičnin ob jezeru 
v Volčji Dragi.  

 
Ava Rajh problematizira projekte, ki so oprti in nedokončani več let, na kar opozarja tudi 
Nadzorni odbor. Opozori na neskladno pridobivanje nepremičnega premoženja »na zalogo«. 
Kritična je do odpiranja novih postavk, medtem ko jih je veliko še nerešenih iz preteklih let.  
 
Aleš Furlan pove, da so številni amandmaji vloženi, ker predlogi svetnikov niso bili upoštevani. 
Ne podpira dodatne zaposlitve v občinski upravi v oddelku za okolje in prostor, saj je sredstev 
malo, občinska uprava se poslužuje številnih zunanjih svetovalcev. 
 
Borut Zorn meni, da bi vsaj en del predlogov svetnikov s strani opozicije morali biti upoštevan. 
Kljub majhnosti podpira ambiciozno zastavljene projekte, saj bo to občino pripeljalo do 
prepoznavnosti. Meni, da so vsi predlogi in amandmaji podani v dobro občanov.  
 
Župan doda, da proračun najprej oblikuje občinska uprava po posameznih oddelkih, 
problematikah. Župan je dodal predloge, s katerimi ga neposredno naslavljajo občani. V 
svojem odločanju poskuša delovati apolitično in enakomerno za vse zaselke občine. 
 
Andraž Furlan izpostavi velike projekte, kot je izvedba vodovoda in kanalizacije, vkop 
daljnovoda, izgradnja protipoplavnih ukrepov. Zahvali se županu in direktorici za uspešno 
delovanje in vodenje občine.  

- Nedeljko Gregorič poda repliko, da projekt kanalizacije še ni zaključen in da je bila 
pogodba za izvedbo protipoplavnih ukrepov podpisana takrat, ko je država največ 
vlagala v zaščito pred poplavami. 

- Župan poudari, da je projekt vodovod in kanalizacija zaključen, priklopljen na čistilno 
napravo, ni pa še v funkciji. Poudari, da je bil dogovor za izvedbo poplavne zaščite 
podpisan še pred uničujočimi poplavami avgusta 2023. Občina se je prijavila v Dogovor 
za razvoj regij za izvedbo vodovoda Bukovica-Dombrava-Vogrsko in za ureditev 
parkovnih površin. 
 

Župan da v obravnavno Amandma 1, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. Župan izpostavi, da bi 
sprejem amandmaja predstavljal problem ničnosti postavke za izvajanje načrta nepremičnega 
premoženja. Besedo preda svetnici Avi Rajh. 
 
Ava Rajh z amandmajem predlaga, da se nakup nepremičnine ob jezeru v Volčji Dragi prestavi 
na čas, ko bo točno jasno, kaj se bo s projektom Lago dogajalo. 
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Župan odpre razpravo. 
 
Viktor Trojer je kritičen do številnih slovničnih napak in do napak v seštevkih zneskov, ki se 
ponavljajo tudi v amandmajih svetnika Nedeljka Gregoriča.  

- Ava Rajh pove, da bi ji bil v pomoč obrazec za vložitev amandmajev, a da ta ne obstaja. 
Poda pobudo, da se oblikuje obrazec, ki bo v pomoč svetnikom v nadaljnjih mandatih. 

- Viktor Trojer pove, da ko je on prvič vložil amandmaje, jih je občinski svet zavrnil, ker 
niso bili v skladu s Poslovnikom.  

 
Beti Čufer potrdi, da vzorcev za oblikovanje amandmajev ni, saj se do sedaj ni izkazala 
potreba. Ker prihaja do mešanja terminov in drugih nepravilnostih pri vloženih amandmajih, bo 
občinska uprava pripravila ustrezen obrazec. Pojasni, da bo v primeru sprejetja katerega od 
predlaganih amandmajem potrebna dodatna obrazložitev tudi za postavke, kjer se sredstva 
zmanjšujejo. Pove, da če bi svetnica amandmaje pred vložitvijo poslala v pregled občinski 
upravi, bi lahko bile nekatere napake ustrezno odpravljene.  

- Ava Rajh meni, da bi direktorica to lahko sama predlagala. 
- Beti Čufer izpostavi konstantne kritike svetnice na račun dela občinske uprave in 

osebne kritike, ki so jih deležni zaposleni na sejah odborov in komisij. Poudari, da je s 
takšnim odnosom, kot ga imajo nekateri svetniki do zaposlenih, težko pričakovati 
pomoč.  

 
Nedeljko Gregorič poudari, da so amandmaji bili vloženi pravočasno in da se je potrebno 
ukvarjati z vsebino ter da se jih lahko še danes na seji ustrezno popravi. 
 
Viktor Trojer opozori, da se amandmajev ne sme več spreminjati.  
 
Župan še doda, da bodo v primeru sprejetja kateregakoli vloženega amandmaja potrebne 
dodatne obrazložitve tudi pri postavkah, kjer se sredstva odvzemajo. Potrebna bo opredelitev, 
kaj manj se za določen znesek naredi.  
 
Marko Švara pove, da amandmaja ne razume, ker ni skladen s sklepom 8. dopisne seje, ki 
soglasno potrjuje odkup zemljišča za Zadružnem domu Vogrsko. Zanima ga, kako bo nato 
sploh izvedljiv načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem.   
 
Aleš Furlan pove, da je v načrt umeščen samo zazidljiv del zemljišča za ZD Vogrsko.   

- Župan ga prekine in pojasni, da ob sprejetju tega amandmaja ne bo izvedljiva izpeljava 
načrta nakupa nepremičnin, ne glede na to ali gre za celo zemljišče ali samo del. 

- Marko Švara popravi svetnika Aleša Furlana, da je v načrtu umeščeno celotno 
zemljišče.  

 
Župan da na glasovanje Amandma 1, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 3 
PROTI: 8 
 
 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   



 

  

  

 

 

 Stran 11 od 34  
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

Amandma 1 ni sprejet. 
 
 
Župan nadaljuje točko z Amandmajem 2, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh, s katerim predlaga 
umik sredstev iz postavke »pot Jerabišče« na postavko za ureditev poljskih poti.  
 
Ava Rajh pove, da sprehajalno pot ob Vipavi uporabljajo številni občani, ob nalivih pa postane 
zaradi luž neprehodna.  
 
Župan pove, da se poti zaradi poplavnega območja ne sme dvigniti. Problematiko se lahko po 
nalivih lahko rešuje samo z zasipanjem luž, asfaltacija ni dovoljena.  
 
Andraž Furlan pojasni, da je rešitev že vključena v izvedbo protipoplavnih ukrepov.  
 
Župan doda, da druga faza protipoplavnih ukrepov res ureja to pot, po kateri bo urejena tudi 
kolesarska pot.  
 
Župan da na glasovanje Amandma 2, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 4 
PROTI: 8 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan   

Aleš Furlan   

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Amandma 2 ni sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 3, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh, s katerim premešča sredstva 
iz postavke za ureditev Gregorčičeve poti na postavko »Občina po meri invalidov«. 
 

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan   

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh         X  
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Ava Rajh meni, da je pot malo obiskana in da bi skladno s strategijo občina morala bolj 
poskrbeti za invalide – tudi tiste, ki slabo slišijo in vidijo.  
 
Župan pove, da so sredstva na postavki »Občina po meri invalidov« primarno namenjena 
promocijskemu materialu. Pri prenovi in izgradnji novih objektov pa je občina dolžna upoštevati 
zakon, ki določa ustreznost gradnje tudi za gibalno ovirane osebe.   
 
Viktor Trojer pove, da je pot v slabem stanju in da bi jo lahko z razpoložljivimi sredstvi uredili 
tako, da bi bila primerna tudi za invalide. 
 
Župan da na glasovanje Amandma 3, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 2 
PROTI: 8 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan   

Aleš Furlan   

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh X  

Amandma 3 ni sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 4, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 
 
Ava Rajh ker so aktivnosti na reki Vipavi prepovedane, predlaga, da se sredstva premesti na 
postavko za izvedbo dnevnega centra za starejše občane. 
 
Župan da na glasovanje Amandma 4, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 

Rezultat glasovanja: 

NAVZOČI: 14 
ZA: 13 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec   

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  
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Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Amandma 4 je sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 5, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 
 
Ava Rajh meni, da bi bilo najprej potrebno urediti, kdo bo z enoslednico uporabljal. Meni, da bi 
bil dnevni center namenjen večjemu številu ljudi, kot pa kolesarska pot, zato predlaga sprejetje 
amandmaja.   
 
Župan pove, da tudi ostale občine same vzdržujejo takšne kolesarske proge, a da proga nima 
in ne sme imeti tržnega namena. Proga ima enak status kot ostale kolesarske proge.  
 
Andraž Furlan pove da nasprotuje amandmaju, saj se je za izvedbo proge več kot dve leti 
pridobivalo dokumentacijo. Poudari, da je ena redkih legalno izvedenih prog in da jo gradijo 
prostovoljci, obenem se jim zahvali za vložen trud.  
 
Borut Zorn pohvali vse, ki so traso začeli urejati. Spodbudi k izgradnji še kakšne take trase, 
saj je tudi to del zelenega turizma in promocije kraja. 
 
Župan da na glasovanje Amandma 5, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 4 
PROTI: 8 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh X  

Amandma 5 ni sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 6, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 
 
Ava Rajh pojasni, da se ji na tako majhnem območju občine ne zdijo potrebni trije parki 
(Mušičev, NOB in ob jezeru v Volčji Dragi). 
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Župan doda, da bo Mušičev park vključen v projekt zelene infrastrukture za pridobitev 
kohezijskih sredstev.  
 
Župan da na glasovanje Amandma 6, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 5 
PROTI: 8 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Amandma 6 ni sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 7, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. Iz postavke za gradnjo obrtne 
cone v Renčah predlaga prerazporeditev sredstev za izgradnjo ekoloških otokov. Ta postavka 
bi v tem primeru znašala 30.000 evrov.  
 
Ava Rajh skeptična je za postavitve obrtne cone, meni, da je pred tem potreben regijski 
dogovor. Predlaga ureditev ekološkega otoka v Bukovici pri POŠ Bukovica. 
 
Župan doda, da bodo obnovljeni ekološki otoki ozelenjeni z jasminom.   
 

Župan da na glasovanje Amandma 7, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 8 
PROTI: 6 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  
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Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Amandma 7 je sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 8, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 
 
Ava Rajh pojasni, da z amandmajem želi iz postavke »Poti miru« nameniti sredstva za ureditev 
ekološkega otoka v Bukovici smer Britof.  
 

Župan da na glasovanje Amandma 8, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Amandma 8 je sprejet. 
 
 
Župan pove da amandmaja 9 ne bo dal na glasovanje, ki ni skladen z zakonom. 
 
Župan preide na Amandma 10, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. Amandma predlaga 
prerazporeditev sredstev iz postavke »Razširitev telovadnice Renče« na postavko za 
novoletno krasitev občine. V primeru sprejetja amandmaja, ostane na postavki za telovadnico 
le 1000 evrov. Potrebna bo dodatna obrazložitev, kaj se s temi sredstvi naredi.  
 
Ava Rajh pove, da se projekt telovadnice vleče iz leta v leto, novoletna krasitev v naši občini 
pa je po njenem mnenju žalostna, zato predlaga nakup dodatnih lučk.  
 
Župan doda, da so bila sredstva načrtovana za ureditev komunalnih vod pri telovadnici. 
 
Aleš Furlan pove, da je razpis za športne objekte potekal lani, na novega bo potrebno počakati 
nekaj let, zato se mu amandma zdi smiseln.   
 
Župan pove, da so sredstva namenjena upoštevanju navodil, ki jih je podala UE pri izdaji 
gradbenega dovoljenja.  
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Viktor Trojer meni, da k izgledu občine lahko pripomore vsak občan sam z ureditvijo okolice. 
 
Borut Zorn pove, da bi sredstva za telovadnico pustil in jih namenil za predpripravo za 
investicijo.  
 
Župan da na glasovanje Amandma 10, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 

 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 4 
PROTI: 10 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan  X 

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn  X 

Benjamina Mikuž  X 

Ava Rajh X  

Amandma 10 ni sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 11, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh, ki iz investicije Tureli 
premešča sredstva na postavko za dnevni center.  
 
Ava Rajh pove, da ne podpira odpiranja novih projektov in postavk. Prioriteto bi morali imeti 
projekti, ki se vlečejo iz leta v leto. Predlaga več sredstev za dnevni center z namenom, da se 
ta čimprej zaključi. 
 
Župan pojasni, da občina pridobiva soglasja za pridobitev gradbenega dovoljenja. V 
najboljšem primeru bi bil začetek gradnje lahko izveden po poletnih počitnicah, prvi računi pa 
izdani v oktobru/novembru. Opozori na težavo pri realizaciji vseh sredstev. Svetnike prosi za 
pomoč pri iskanju morebitnih izvajalcev del.  
 
Aleš Furlan vpraša, zakaj je postavka dodana v drugem branju in zakaj ni bila ta investicija 
izvedena v sklopu projekta vodovod in kanalizacija.  
 
Župan pove, da se je okrog leta 2008 uredilo primarno pot Tureli. Ta postavka bi rešila problem 
makadamske poti in meteornih vod. Krajani že več let prosijo za ureditev problematike.  
 
Župan da na glasovanje Amandma 11, ki ga je vložila svetnica Ava Rajh. 

Rezultat glasovanja: 

NAVZOČI: 14 
ZA: 2 
PROTI: 8 
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 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan   

Aleš Furlan   

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh X  

Amandma 11 ni sprejet. 
 
Prekinitev seje ob 18.02. 
Nadaljevanje seje ob 18.16. 
 
Župan preide na Amandma 1, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. Pove, da je amandma 
vsebinsko enak Amandmaju 1 svetnice Ave Rajh. 
 
Nedeljko Gregorič kritičen je do tega, da se projekt vleče že 8 let in da je bilo porabljenih veliko 
sredstev. Društvo upokojencev Bukovica-Volčja Draga si prizadeva za ureditev dnevnega 
centra, ki bi bil vsesplošno koristen. Ne vidi razloga v nakupovanju parcel pri jezeru Volčja 
Draga, sredstva bi raje namenil za dnevni center.  
 
Župan se zahvali za podporo projektu dnevnega centra in podžupanu Andražu Furlanu, ki 
koordinira projekt.  
 
Aleš Furlan kot član SD pove, da je Marjan Rutar glavni akter in vez pri urejanju te 
dokumentacije. Doda, da ni naklonjen pripisovanju zaslug samo posameznim strankam. 
 
Viktor Trojer ker projekt močno podpira DU Bukovica-Volčja Draga vpraša predlagatelja, ali je 
član omenjenega društva.  
 
Nedeljko Gregorič odgovori, da je svetnik krajevne skupnosti Bukovica-Volčja Draga, izvoljen 
s strani občanov Bukovice, Volčje Drage in Vogrskega. 
 
Župan ga popravi, da je svetnik Občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko, ne pa krajevne 
skupnosti.  
 
Nedeljko Gregorič odgovori, da je svetnik in da zastopa interese svojih volivcev.  
 
Župan opozori, da sprejetje amandmaja izprazni proračunska sredstva za uresničevanje 
načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem. 
 
Nedeljko Gregorič pove, da je na direktorico naslovil vprašanje, katere parcele so vključene v 
postavko. Nadaljuje, da je prejel odgovor, da gre za parcelne številke, ki so navedene v NRP-
ju, vrednostno ocenjene. 
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Župan pojasni, da je načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem sestavni del proračuna, NRP 
pa je načrt razvojnih programov. Opozori, da gre za dva različna termina. Nepremičnine, ki se 
nanašajo na dotične projekte, imajo v zadnji vrstici vpisan NRP.  
 
Borut Zorn pove, da se je projekt dnevnega centra začel že v mandatu 2014-2018, aktivno so 
sodelovale vse tri krajevne skupnosti. Trenutni projekt ima drugačen namen.   

- Župan pove, da se je projekt spremenil in dopolnil skladno z novo lokacijo. Prostori 
bodo sprojektirani tako, da bo mogoč prevzem Doma upokojencev NG.  

- Borut Zorn pove da se je prejšnji projekt vodil v konsenzu vseh treh krajevnih skupnosti 
in občinskega sveta. 

 
Andraž Furlan pove, da ga veseli danes izkazana podpora projektu. Dokumentacija se oblikuje 
tako, da bo objekt omogočal široko vsebino. 
 

Župan da na glasovanje Amandma 1, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 6 
PROTI: 8 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Amandma 1 ni sprejet. 
  
 
Župan preide na Amandma 2, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. 
 
Nedeljko Gregorič se opraviči za napačno tolmačenje NRP-jev in načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem. S tem amandmajem pa predlaga, da se povečajo proračunska 
sredstev za delovanje društev upokojencev za izvedbo dogodkov in raznih aktivnosti.  
 
Župan pove, da se je postavka nižala, ker celotna proračunska sredstva niso bila realizirana 
skladno z razpisi in je na postavkah ostajal denar.  
 
Viktor Trojer pove, da amandmaja ne bo podprl, ker se mi ne zdi potrebno podpiranje samo 
enega segmenta društev.  
 
Nedeljko Gregorič meni, da svetnik ni sočuten do starejše generacije. Meni, da je angažma 
starejših oseb v družabno življenje izredno pomemben. Opozori, da občina za veteransko 
društvo NG 2500 evrov, kjer sta samo dva člana iz naše občine.  



 

  

  

 

 

 Stran 19 od 34  
 

 

 
Vinko Jarc popravi, da je v veteranskem združenju 80 članov. 
 
Marko Švara doda, da imamo v naši občini 3 veteranska društva, ki se redno prijavljajo na 
razpise. 
 
Župan pove, da se iz postavke za prireditve prav tako namenjajo sredstva za društva.  
 
Župan da na glasovanje Amandma 2, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 5 
PROTI: 8 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan   

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Amandma 2 ni sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 3, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. 
 
Nedeljko Gregorič z amandmajem predlaga umik sredstev iz postavke za upravljanje 
Zdravstvenega doma Renče z namen prioritetne izvedbe dnevnega centra. 
 
Župan pojasni, da so sredstva namenjena za upravljalca Zdravstvenega doma Renče, za 
tekoča vzdrževalna dela in popravilo strehe po toči. Iz tega zadnjega razloga so v letošnjem 
proračunu sredstva višja od lanskega predloga. 
 
Župan da na glasovanje Amandma 3, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 4 
PROTI: 9 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 
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Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž  X 

Ava Rajh X  

Amandma 3 ni sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 4, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. 
 
Nedeljko Gregorič  meni, da materialni stroški občinske uprave rastejo v nedogled. Predlaga, 
da se sredstva raje namenijo v obuditev kulturnega dogajanja v Kulturnem domu Bukovica.  
 
Župan pojasni, da so tudi s postavke materialni stroški kriti stroški za raznos letakov in tiska 
za dogodke, kjer je občina navedena kot soorganizator.  
 
Ava Rajh vpraša, po kakšnem kriteriju se ta sredstva razporejajo. 
 
Župan pove, da imajo prioriteto lokalna društva in dogodki, ki postajajo tradicionalni.  
 
Župan da na glasovanje Amandma 4, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 7 
PROTI: 7 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Amandma 4 ni sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 5, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič, s katerim želi sredstva 
s postavke »Most Oševljek« nameniti za izgradnjo dnevnega centra.  
 
Nedeljko Gregorič pove, da je bilo glede centra že dovolj povedanega.  
 
Župan odgovori, da je pričakoval utemeljitev, zakaj se odvzema sredstva za Oševljek. 



 

  

  

 

 

 Stran 21 od 34  
 

 

Nedeljko Gregorič meni, da most lahko počaka in da se sredstva raje nameni nadzoru del ob 
gradnji centra, kar bi privedlo do prihrankov. 
 
Župan da na glasovanje Amandma 5, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 4 
PROTI: 8 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh X  

Amandma 5 ni sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 6, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. Svetnik želi sredstva s 
postavke »Sanacija poti Jerabišče« nameniti za izgradnjo dnevnega centra.  
 
Nedeljko Gregorič pove, da utemeljitev ostaja enaka.  
 
Župan da na glasovanje Amandma 6, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. 

Rezultat glasovanja: 

NAVZOČI: 14 
ZA: 2 
PROTI: 8 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan   

Aleš Furlan   

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh X  

Amandma 6 ni sprejet. 
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Župan preide na Amandma 7, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. Sredstva iz »Ureditev 
poti Tureli« preusmerja na postavko za dnevni center. 
 
Nedeljko Gregorič opozori, da je umestitev nove postavke med prvim in drugim branjem 
nepotrebna. 
 
Župan poudari, da je bila postavka vključena v NRP za drugo branje. 
 
Župan da na glasovanje Amandma 7, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 2 
PROTI: 8 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan   

Aleš Furlan   

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh X  

Amandma 7 ni sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 8, ki ga je vložil svetnik Nedeljko Gregorič. Z amandmajem želi 
svetnik iz proračunske postavke »Prostori KS Renče« 10.000 evrov razporediti na postavko 
računa KS Bukovica-Volčja Draga.  
Župan pojasni, da je mogoče razporejati samo investicijska sredstva, ki jih KS-jem nameni 
občina.  
 
Nedeljko Gregorič obrazloži, da gre za postavko 42050 investicijsko vzdrževanje znotraj KS. 
 
Župan popravi, da je to številka konta in ne postavke. 
 
Beti Čufer pojasni, da si krajevne skupnosti same oblikujejo finančne načrte. KS se financirajo 
iz lastnih in občinskih sredstev (tekoči, investicijski transferji in električna energija). Že nekaj 
let prejemajo KS-ji enake zneske. KS-ji lahko z vlogami prosijo za prenos neporabljenih 
sredstev v novo proračunsko leto. 
Sprejetje amandmaja bi pomenilo 24.000 evrov investicijskega transferja za KS Bukovica-
Volčja Draga, za KS Renče pa 15.000 evrov. Meni, da se tako ruši sorazmerja med 
skupnostmi. Amandma nalaga KS-ju kaj naj naredi, kar pa ni pristojnost občinskega sveta. 
 
Nedeljko Gregorič pove, da umika Amandma 8. 
 
Župan preide na Amandma 1, ki ga je vložil svetnik Aleš Furlan.  
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Aleš Furlan predstavi dobro obiskan dogodek ob koncu leta 2024, ko je lokalni rezbar postavil 
razstavo jaslic. Dogodek je bil dobro obiskan in medijsko podprt, zato predlaga, da se z novo 
proračunsko postavko financira dogodek v višini 600 evrov. 
 
Andraž Furlan pove, da se je prav s tem namenom povečalo sredstva na postavki razpisov za 
turizem. Predlaga prijavo na razpis. 
 
Župan opozori, da občina ne sme financirati fizičnih oseb. Predlaga, da organizacijo dogodka 
prevzame društvo in se prijavi na razpis.  
 
Aleš Furlan pove, da je bila razstava že letos organizirana s strani društva. Pove, da bi se ta 
dogodek lahko financiralo tako, kot se financira Vino s'pod mosta in Tabor preživetja v naravi. 
 
Župan pojasni, da Vino s'pod mosta letos financira Zavod za turizem, Tabor preživetja pa CZ 
Občine Renče-Vogrsko. Občina pa pravno ne more honorarno financirati dogodka fizične 
osebe.  
 
Viktor Trojer opozori, na konflikt interesov svetnika, ki je obenem tudi predsednik KTD Vogrsko. 

- Aleš Furlan pove, da je prav v izogib temu postavljen še en zakoniti zastopnik, ki 
pripravlja prijave na razpise in podpisuje pogodbe. 

- Viktor Trojer odgovori, da kljub temu v vloženem amandmaju vidi konflikt interesov. 
- Aleš Furlan pove, da se ne strinja. Meni, da predlog amandmaja lahko vloži, za 

sprejetje pa je potrebna večina svetnikov. 
 
Nedeljko Gregorič pohvali izvedbo razstave in predlaga, da postane tradicionalna. 
 
Župan da na glasovanje Amandma 1, ki ga je vložil svetnik Aleš Furlan. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 6 
PROTI: 8 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč  X 

Andraž Furlan  X 

Tanja Zorn Stepančič  X 

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec  X 

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

arko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Amandma 1 ni sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 2, ki ga je vložil svetnik Aleš Furlan. Z amandmajem predlaga 
povečanje sredstev za financiranje umetniških vodij. Župan popravi končni znesek in številko 
postavke. 
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Aleš Furlan pove, da se je v prvem branju zmanjšala postavka. Meni, da so umetniške vodje 
veliko v stiku z mladino naše občine. Opozori še, da so ta sredstva predmet razpisa.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
Viktor Trojer ponovno opozori na konflikt interesov. 
 
Aleš Furlan se ne strinja. Društvo ima namensko postavljena dva skrbnika. Ne strinja se z 
dvojimi merili.  
 
Župan odgovori, da je pripravljen razliko kriti iz svoje splošne proračunske postavke. 
 
Župan da na glasovanje Amandma 2 Aleša Furlana. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 8 
PROTI: 3 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan   

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič  X 

Alan Rijavec   

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara   

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Amandma 2 je sprejet. 
 
 
Župan preide na Amandma 3, ki ga je vložil svetnik Aleš Furlan. Iz proračunske postavke za 
nakup zemljišč predlaga oblikovanje dveh novih proračunskih postavk: ureditev poti Vogrsko-
Božičevi in ceste Boršt-Stara Gora. 
 
Aleš Furlan pove, da že vrsto let opozarja na nujnost popravila omenjenih cest. Meni, da 
postavka za nakup nepremičnin ne bo v celoti realizirana.  
 
Župan se strinja, da so poti potrebne obnove. Meni, da je realna ocena investicij višja, manjka 
popis del. Pove, da je potrebno spremeniti načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem. 
 
Viktor Trojer pojasni, da pojasnilo KPK veleva, da se svetniki izločijo iz glasovanja in razprave, 
ki se posredno ali neposredno tiče občinskih svetnikov. Zato meni, da svetnik ne sme 
predlagati amandmaja, s katerim bi se obnovilo cesto do lastne hiše. 

- Ava Rajh pojasni okoliščine, zaradi katerih se je odločila za prijavo svetnika Viktorja 
Trojerja na KPK. 

- Viktor Trojer poudari, da je izvedbo del pri sporni ograji predlagal takratni svetnik Dušan 
Nemec. 
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Aleš Furlan pove, da se mu zdi brezpredmetno, da občinski svet sploh obstaja, če svetniki ne 
smejo predlagati amandmajev.  
 
Župan odgovori, da amandma ne bi bil sporen, če bi ga vložil drug svetnik. 
 
Marko Švara opozori na ovire pri sprejemanju tega amandmaja. Predlaga, da se projekta vsaj 
deloma izvedeta tekom vzdrževanja in se jih kot celotno rekonstrukcijo umesti v proračunsko 
leto 2026. 
 
Župan predlaga, da se obenem ustrezno oblikuje tudi predlog sklepa, s katerim se spremeni 
načrt ravnanja z stvarnim premoženjem. 
 
Aleš Furlan umika amandma.  
 

Župan da na glasovanje Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2025 s sprejetimi 
amandmaji. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14 
ZA: 9 
PROTI: 1 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan   

Aleš Furlan   

Nedeljko Gregorič  X 

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh   

Odlok o proračunu je sprejet. 
 
 
K 6) Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2025 –  druga obravnava 
(poročevalec: Tarik Žigon, župan). 

 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava načrt ravnanja s stvarnim 
premoženjem. Pojasni, da je načrt urejen in da so odpravljene napake, ki so bile tehnične 
narave. 
Pove, da Odbor za okolje in prostor obravnaval načrt, a da ni glasoval, ker ni bil več sklepčen. 
Besedo preda Urbanu Martinuču, predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun, ki je 
predlog načrta obravnaval na seji. 
 
Urban Martinuč povzame, da se OGP strinja s sprejetjem načrta v predlagani obliki. 
 
Župan odpre razpravo. 
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Ava Rajh pri razdelku načrta »prodaja stavb« opozori, da je na parc. št. 466 k.o. vknjižena 
lastnina fizične osebe. Pri parc. št. 577/3 prav tako. Vpraša, kdaj je občina postala lastnik 1/3 
teh nepremičnin. 

- Župan odgovori, da bo podal pismen odgovor. 
- Ava Rajh izpostavi še parcele, ki so vključene v projekt zelena infrastruktura in ki so 

obenem obremenjene s hipotekami. Opozori, da se te parcele tudi podvajajo na 
seznamu. 

- Župan odgovori, da občina ne sme prevzeti obremenjenih nepremičnin, lahko pa prične 
s postopki, če lastnik soglaša, da bo hipoteke umaknil na druge parcele.   

- Ava Rajh vpraša o smotrnosti nakupa parcele 351/4 k.o. Bukovica za zeleno 
infrastrukturo.  

- Župan pove, da je parcela namenjena za ureditev parka. 
 
Ob 19.20 zapusti sejo svetnik Andraž Furlan.  
 
Nedeljko Gregorič predlaga umik parcel št. 460/14, 464/11, 464/34, 3470, 524/4, 617/3, 614/4, 
k.o. 2319 Bukovica iz seznama za nakup nepremičnin. Meni, da omenjenih parcel občina ne 
potrebuje.  
 
Viktor Trojer opozori, da bi postopkovno moral biti predlog umeščen kot amandma.  
 
Župan meni, da je načrt ravnanja del Odloka o proračunu. Načrt se že tekom leta spreminja in 
dopolnjuje glede na sklepe rednih ali dopisnih sej OS.  
 
Nedeljko Gregorič meni, da je za to spremembo načrta primerna že ta seja.  
 
Župan pojasni, da se v tej točki sprejema čistopis načrta, tekom drugih sej pa zgolj spremembe. 
Napove petminutno prekinitev seje za preverbo postopka v Poslovniku.  
 
Ob 19.31 zapusti sejo svetnik Marko Furlan. 
 
Prekinitev seje ob 19.31. 
Nadaljevanje seje 19.38. 
 
Župan pove, da je po preverbi lahko da na glasovanje predlog svetnika Nedeljka Gregoriča.  
 
Ava Rajh predlaga, da se umakne tudi prodaja stavb pod zaporedno številko 4 in 5  k.o.  
Bukovica, ki predstavljata 1/3 stavbe fizične osebe.    
 
Aleš Furlan se opraviči za repliko podžupanu, saj je po preverbi ugotovil, da je v seznam res 
umeščena celotna parcela za ZD Vogrsko.  
 

Župan da na glasovanje predlog svetnika Nedeljka Gregoriča za umik parcel 460/14, 464/11, 
464/43, 3470, 524/4, 617/3, 614/4 iz Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2025. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12 
ZA: 4 
PROTI: 3 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč   

Andraž Furlan   
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Tanja Zorn Stepančič   

Stanka Abramič   

Alan Rijavec   

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc  X 

Viktor Trojer  X 

Marko Švara  X 

Marko Furlan   

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh X  

Predlog je sprejet. 

 
 

Župan da na glasovanje predlog svetnice Ave Rajh za umik prodaje stavbe na parc. 644, 577/3 
k.o. 2319 Bukovica iz Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2025. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12 
ZA: 9 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan   

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer   

Marko Švara   

Marko Furlan   

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh X  

Predlog je sprejet. 

 
 

Župan da na glasovanje sklep o potrditvi Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 
2025 z upoštevanimi predlogi sprememb. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12 
ZA: 9 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan   

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   
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Vinko Jarc X  

Viktor Trojer   

Marko Švara   

Marko Furlan   

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Načrt je sprejet. 
 
 
K 7) Sklep o potrditvi plačnega razreda direktorja JSMGG (poročevalka: Beti Čufer, 
direktorica OU).   
 
Župan nadaljuje sejo s sedmo točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o potrditvi plačnega 
razreda direktorja JSMGG. Besedo preda poročevalki, Beti Čufer, direktorici občinske uprave.  
 
Beti Čufer pojasni, da je predlog sklepa oblikovan zaradi novega zakona in nove uredbe plačne 
skupine B. Na podlagi kriterijev in metodologije je Nadzorni svet sklada predlagal umestitev v 
39. plačni razred.  
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan  da na glasovanje Sklep o potrditvi plačnega razreda direktorja JSMGG. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12 
ZA: 11 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan   

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc   

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan   

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 8) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih priznanjih Občine Renče-
Vogrsko - skrajšani postopek (poročevalec in predlagatelj: Marko Švara, podžupan). 

 
Župan preide na osmo točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o občinskih priznanjih Občine Renče-Vogrsko - skrajšani postopek. Besedo preda 
Marku Švari, predlagatelju točke. 
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Marko Švara predlaga spremembo 3. člena Odloka, s katero želi razširiti možnost podelitve 
Zlatega grba ne samo za posameznike, temveč tudi za skupine občanov, organizacije, društva, 
pravne osebe javnega in zasebnega prava. Pove, da imajo podobno urejene tudi druge občine. 
Meni, da je smiselno črtati 14. člen Odloka, ki ni skladen s 6. členom. 
 
Župan pove, da je predlog sprememb obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, zato preda besedo njenemu predsedniku, Viktorju Trojerju.   
 
Viktor Trojer pove, da se KMVVI strinja s spremembo. Pojasni, da dopolnila, ki jih je KMVVI 
predlagala tekom svoje seje, ne morejo biti obravnavana tekom te seje. Potreben bo nov 
postopek, ki bo obravnaval nove spremembe.  
 
Župan pove, da je predlog sklepa obravnavala Statutarno pravna komisija, zato preda besedo 
članu komisije Alešu Furlanu.  
 
Aleš Furlan pove, da ga je predsednik SPK, zaradi predčasne zapustitve seje, prosil za 
predstavitev poteka SPK. Komisija predlaga, da se v 3. členu jasno razmeji kriterije za 
podelitev plaket in Zlatega grba.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
Aleš Furlan pove, da trenutno gradivo predlaga še dodatne spremembe. Opozori, da je 
poglavje »končne določbe« črtan in prosi za razlago. 
Predlaga, da se Odlok obravnava le v prvem branju in da se ga dopolni skladno s priporočili 
KMVVI. 
 
Ava Rajh pove, da se strinja, saj so tudi člani KMVVI predlagali sprejem odloka v primeru, če 
se vključi tudi merila, kako se nagrade podeli.  

- Župan pove, da so merila objavljena v razpisu in da merila niso del odloka. 
 
Viktor Trojer pove, da je točka predvideva samo razpravo glede spremembe 2. člena. Pove, 
da bo za naslednjo sejo predlagal nov postopek za uveljavitev drugih sprememb, kot jih je 
predlagala tudi KMVVI.  
 
Ava Rajh obrazloži, da se zavzema za vpis meril v odlok, saj je bila na seji KMVVI podučena, 
da so predlogi subjektivno obravnavani in preglasovani.  

- Viktor Trojer obrazloži, da obvelja glasovanje, ki ga podpre večina, kot se je pokazalo 
tudi na današnji seji pri sprejemanju amandmajev opozicije. 

 
Alan Rijavec meni, da nikoli niso trije pogledi enaki in da je zato težko oblikovati merila, ki bi 
te poglede objektivno ocenjevali.   
 
Ava Rajh pove, da je na seji prejela drugačen odgovor. 
 
Aleš Furlan vpraša, zakaj je črtano poglavje »Predhodne in končne določbe«.  

- Župan odgovori, da gre za pravno vprašanje. 
 

Marko Švara pojasni, da 14. člen ni skladen s 6. in da je zato črtan.   
 
Aleš Furlan vpraša, zakaj se črta naslov poglavja »Predhodne in končne določbe«. Meni, da 
bi se moralo ustrezno poimenovati poglavje.  

- Župan meni, da je predlog odloka pravno pravilen. 
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Župan da na glasovanje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih priznanjih 
Občine Renče-Vogrsko - skrajšani postopek. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12 
ZA: 7 
PROTI: 4 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan   

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan   

Aleš Furlan  X 

Nedeljko Gregorič  X 

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž  X 

Ava Rajh  X 

Odlok je sprejet. 

 
 
Župan da na glasovanje sklep o nadaljevanju seje po 20. uri do zaključka dnevnega reda. 

 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12 
ZA: 10 
PROTI: 0 
 
 ZA PROTI 

Urban Martinuč X  

Andraž Furlan   

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan   

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh   

Sklep je sprejet.  

 

 

K 10) Poročilo Nadzornega odbora o nadzorih v letu 2024 - seznanitev (poročevalec: 
Gregor Kobal, predsednik NO). 

 

Župan preide na deseto točko dnevnega reda, ki predstavlja seznanitev s Poročilom 
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Nadzornega odbora  o nadzorih v letu 2024. Besedo preda Gregorju Kobalu, predsedniku 
Nadzornega odbora. 
 
Gregor Kobal predstavi poročilo, ki je sestavni del gradiva za 15. redno sejo Občinskega sveta.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ava Rajh »Hvala za poslana zaključna poročila o nadzoru, ki ste jih opravili. Zdaj pri nadzoru 
prodaje parcele poudarjate, da je občinska uprava obžalovala nerodnost, ki se je pripetila pri 
izbiri metode, ne. Mislim, da to nima nobene zveze s tem, istočasno pa v vašem poročilu in 
predlogih navajate, da je notranja revizorka že leta 2020/2021 opozorila na manjkajoča 
oziroma pomanjkljiva interna pravila glede ravnanja občine s stvarnim premoženjem. V 26. in 
27. členu Poslovnika o delu NO je lepo napisno, kaj je hujša kršitev. Ampak če ste se tako 
odločili, tudi prav. 
Pri pregledu investicije kanalizacije tudi ugotavljate, da je vse v skladu, verjamem, velja pa 
isto, kar je bilo spet napisano leta 2021 in vas citiram, da bi se morale aktivnosti voditi tako, da 
so izčrpani vsi viri, investicije začete in zajete v proračunskem obdobju, skladno s sprejetim 
proračunom, ki so še vedno predmet rebalansa in številnih prerazporeditev po sklepu župana. 
Zdaj vi ste to sprejeli in jaz bom tudi sprejela. Ne bom pač, nimam kaj komentirat, če so to 
vaše odločitve.  
Ampak vseeno mislim, da bi bilo zelo dobro, če vas samo obvestim, kaj se dogaja recimo v 
preprečevanju korupcije. Vlada je potrdila osnutek resolucije o preprečevanju korupcije v RS 
in je šla v Državni zbor, kjer se obravnava korupcijska tveganja v lokalni samoupravi. Berem 
pa to, ker so zelo zanimivi razlogi, zakaj so to predlagali. Citiram iz predloga 1. Govori o 
koruptivnem tveganju. Občinski svetniki, sploh, če ima županova koalicija večino, pri tem 
običajno le potrjujejo županove odločitve. V nadzornih odborih, ki naj bi bdeli nad smotrnostjo 
porabe občinskih sredstev, pogosto sedijo ljudje s premalo strokovnega znanja. Ne vzet 
dobesedno, samo citiram. Pomanjkljiv je tudi zunanji nadzor. To je bil pač en njihov predlog, 
zakaj so sploh v to resolucijo šli. MJU pa je začelo z akcijskim načrtom za izvajanje te 
resolucije, to je cilj 54, ki ravno tako govori o lokalni samoupravi. In spet citiram. Neučinkovitost 
notranjega nadzora zaradi povezav med nadzorniki in nadzorovanimi, neodzivnost ali 
nepravočasna odzivnost članov nadzornih odborov, opustitev dolžnega raganja, ki ga ta 
funkcija nalaga članov zaradi strahu pred povračilnimi ukrepi ali pa zaradi obljube nagrade ali 
koristi. Prav tako so ugotovili možnost oziroma velika tveganja koruptivnosti in spet citiram …« 

- Župan prekine, da delo vlade ni predmet obravnave te točke. Prosi za konkretno 
vprašanje svetnice v zvezi z obravnavano točko. 

- Ava Rajh »Se pravi, da vse, kar je bilo narejeno, je bilo super, nobenih tveganj, nobene 
zgodbe ni bilo s temi poročili, ki jih imate vi, vse je perfektno.« 

- Župan prosi za definicijo besede »super«. Svetnico opozori, ki upada v besedo in da 
bo ob naslednjem opozorilu morala zapustiti sejo. Opomni, da člane NO potrjujejo 
svetniki sami. Meni, da se svetnica ne vede korektno in zlorablja svoj položaj. Ponovno 
prosi za konkretno vprašanje svetnice na temo poročil Nadzornega odbora o nadzorih 
v letu 2024. 

- Ava Rajh »OK, tako kot sem povedala. Notranja revizorka je opozorila za manjkajoča 
oziroma pomanjkljiva interna pravila gradiranja občine s stvarnim premoženjem. To ste 
vi sami napisali, to sem vas citirala. So bila kakšna nova priporočila, kako to počet? To 
je ena stvar. In drugo je še, da istočasno kar skrajšamo … Delo NO je javno, to je v 
našem 46. členu Poslovnika in 6. členu Poslovnika Nadzornega odbora. Kako je 
mišljeno javno? Da lahko vsak pride na vaše seje? Al … Mislim, tega si ne znam 
razlagat pa zato vas vprašam, ker je to v našem 56. členu Poslovnika in 6. členu vašega 
Poslovnika Nadzornega odbora. Prej, ko ste me prekinil, nisem utegnila povedat, da 
hočem 53. člen do dobeseden zapis Poslovnika. 53. člen Poslovnika, dobeseden zapis 
mojega izvajanja.« 
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- Gregor Kobal pove, da je NO izdal v zadevi prodaje 464/50 izdal priporočilo v smislu 
nadgradnje ustreznejših razmejitev pristojnosti in odgovornosti pri posameznih nalog. 
Izvedbo postopka za notranjo revizijo mora začeti občina, potrdi pa jo nadzorni odbor.  
Meni, da se javnost sej NO izpolnjuje z javno objavo poročil in zapisnikov.  
Pove, da načrt nadzorov pošlje na info naslov občine, županu in nadzorovanemu. V 
kolikor OS sprejme sklep, lahko predsednik v vednost to obvestilo pošlje tudi 
svetnikom.  

- Župan pove, da je občina na predlog revizije sprejela pravilnik in oblikovala komisijo za 
opredelitev do predlogov umestitev v seznam upravljanja z nepremičnim premoženjem. 
Predlog dopolnitve pravilnika z odgovornostjo. S popravki pravilnika je občina 
seznanila revizorko. Potrebno pa bo dopolniti še s potekom prevzema odgovornosti, 
kot je priporočil NO.  

- Ava Rajh »Jaz zdaj predlagam samo nekaj, ne, zakaj sem vprašala da dela javno … 
Jaz zdaj ne mislim, da bo zdaj kdo hodil k vam, da lahko v miru delate. Lahko pa se 
najde kdo , ki bo to vzel dobesedno. In zato predlagam tudi občini, da bi, sploh če bomo 
sedaj naš Poslovnik spreminjali, ane, da ta, ali če je kakorkoli drugače pravno prej 
možno razložit tole, ali po 110. členu, ko obrazlagamo člene, no, Poslovnika … Da se 
napiše, tako kot ste rekli vi, da je javno v tem smislu, da vse karkoli naredite, potem 
tudi objavite. Bilo bi pa pravilno, da bi tudi vsa ta vaša poročila, ko so dokončna, bila 
objavljena na naši spletni strani. Mislim, da nekatere občine to imajo. Ne vem, to je 
javno za mene, to je javno za mene. Vem, da je med gradivi. Mislim, da mi zelo 
skrivamo vse med gradivi. Kdorkoli, ki išče, mora hodit iskati sejo po sejo, kje je bilo 
kaj sprejeto. Mislim, da bi vseeno lahko malo bolj … Ne vem, samo moj predlog je. 
Hvala.« 

- Gregor Kobal odgovori, da NO pripravi poročilo z vso odgovornostjo, zadaj se podpiše. 
Način objave je v pristojnosti občinske uprave.  

- Župan doda, da so vsi zapisniki odborov javno objavljeno. Spletna stran omogoča 
brskalnik, ki olajša iskanje. Občinska uprava poskuša objavljati čimbolj razumljivo.  

 
Aleš Furlan opozori na popravek v poročilu pri imenu računovodje.  

 
Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi s Poročilom nadzornega odbora  o nadzorih v letu 
2024. 
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 12 
ZA: 12 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 

Urban Martinuč X   

Andraž Furlan 
 

 

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan 
 

 

Vinko Jarc     X   

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan 
 

 

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  
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Sklep je sprejet.  

 
 
K 11) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje. 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Poročilo župana in pregled 
sklepov prejšnje seje. Pove, da je Občinski svet na 14. redni seji sprejel Sklep o soglasju k 
imenovanju direktorice Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina, Sklep o 
soglasju k imenovanju direktorice JSMGG, Odlok o taksi za obravnavanje pobud za 
spremembe namenske rabe prostora, Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, 
gozdarstva in podeželja v ORV, Sklep o izstopu iz RRA d.o.o. Severne Primorske, Sklep o 
potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS oskrbe s pitno vodo, Sklep o potrditvi Elaborata o 
oblikovanju cen GJS odvajanja in čiščenja odpadnih voda. Vsi sprejeti akti, so bili objavljeni v 
Uradnih objavah št. 15/2024 z dne 23. 12. 2024 oz. posredovani na ustrezne institucije. 
Predstavi poročilo o delu občinske uprave med 14. in današnjo sejo. Poročilo je sestavni del 
gradiva za 15. redno sejo. 
 
 
K 12) Vprašanja in pobude svetnikov. 
 
Župan preide na dvanajsto točko dnevnega reda, ki obravnava vprašanja in pobude svetnikov, 
zato jim preda besedo.  
 
Ava Rajh pove, da jo je zmotilo, da je na okrogli mizi za turizem prejemnik razpisa rekel, da se 
vlagatelji predhodno dogovorijo, kdo bo prejel sredstva glede na trenutne potrebe. Prosi za 
seznam prejemnikov občinskih subvencij.  

- Župan odgovori, da je po razpisu objavljen izid razdelitve sredstev. Podatki so prav 
tako objavljeni v zaključnem računu. Potrdi, da sredstev ne prejemajo samo trije vinarji, 
ki so bili prisotni na okrogli mizi.  

- Ava Rajh vpraša, zakaj ni nikoli proračun v javni obravnavi, da bi lahko tako občina 
prejela več konkretnih pobud s strani občanov.  

- Župan pove, da doslej ni bila taka praksa. Mogoče bo javna obravnava potekala ob 
predlogu naslednjega proračuna.  

- Ava Rajh poda pobudo za oblikovanje vzorca za vložitev amandmajev in za predlog 
sklepov. 

 
Nedeljko Gregorič vpraša, ali  se je občina že sestala z novim lastnikom Martexa. Krajani ga 
obveščajo, da so tam še vedno odpadki. 
Vpraša o namenih lastnika Šampionke in zakaj se prevozi tovora dogajajo v nočnih urah. Poda 
pobudo, da občina o tem obvesti inšpekcijsko službo.  
Poda prošnjo za pomoč pri sestavi vloge za DRSI, saj bi občan. 
za postavitev ogledala na cesti Volčja Draga-Bukovica. 

- Župan potrdi, da je odvoz smeti bil izveden, mogoče je ostalo še nekaj ganulacije zaradi 
zvrnjenih vreč. Nov lastnik je prevzel objekt pod pogojem, da je objekt prazen. 
Pri Šampionki je pred leti že bil izveden pregled – šlo naj bi za cisterne z odpadnim 
oljem in dvojnim lovilcem dna.   
Predlaga, da se občan oglasi jutri na oddelku v času uradnih ur. 

 
Aleš Furlan vpraša, kdaj bo rešeno zamakanje ZD Vogrsko. 

- Župan pove, da se bo zadeva lahko sanirala šele po sprejetju poračuna.  
- Aleš Furlan vpraša, ali je bila izvedena hidromehanska študija pod šolo Vogrsko za 

namen izgradnje dvorane.  
- Župan potrdi. Sledi delo projektanta, da objekt smotrno umesti v prostor. 
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- Aleš Furlan cesta proti Vogrščku naj bi se urejala tekom projekta Interreg. Vpraša, ali 
je že projekt razpisan. 

- Župan potrdi, da je predlog umeščen. Dodatna pojasnila bodo podana naknadno.  
- Aleš Furlan opozori, da so nekatere poti še vedno pod lastništvom Občine Šempeter-

Vrtojba in MONG. Vpraša, kdaj se bo uredil prenos. 
- Župan pove, da se ureja fazno. Najprej bo potekala ukinitev javnega dobra tekom leta.  
- Aleš Furlan pove, da je lastnik zemljišča pri križišču pri Volčji Dragi občini že večkrat 

predlagal umik križišča z njegove parcele, ali pa ustrezen odkup zemljišča, ki z 
izgradnjo križišča postane nefunkcionalno.  

- Župan pove, da gre za državni projekt in da je bil njegov dopis posredovan na državne 
inštitucije. Odkup bo uredila država.  

 
Benjamina Mikuž poda pobudo za ureditev naplavin ob potoku Lijak, ki ovirajo pretok vode in 
povzročajo poplavljanje njiv. Problematičen je del od viadukta proti Ajševici.  

- Župan odgovori, da so bile fotografije in dopis svetnice še isti dan posredovane naprej 
na pristojne inštitucije.  

- Benjamina Mikuž pohvali ureditev struge Lijaka od Smodina naprej. Problematičen je 
spodnji del. 

- Župan odgovori, da bo najverjetneje ta del saniran po izgradnji novega mosta v 
Ajševici. 

 
Borut Zorn opozori, da danes zapornice v Volčji Dragi niso bile spuščene kljub prehodu vlaka. 
Začuden je bil, da promet tačas ni bil urejen ročno. Predlaga opozorilo na železnice.  
 
Nedeljko Gregorič pove, da je struga Bazarščka lepo očiščena do meje z našo občino. Vpraša, 
zakaj se ni nadaljevalo čiščenje na našo občino? 

- Župan pove, da je prejel odgovor, da naj bi čiščenje potekalo skladno z načrtom in 
finančnimi zmožnostmi.  
 

 
K 13) Razno. 
 

Župan odpre zadnjo točko dnevnega reda. Razprave ni. 
 
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob 20.43 uri. 
 
Zapisala: Hana Šuligoj  

 
 
 

________ 
Župan 
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